
Strana 1 (celkem 3) 

 

Zápis z 11. jednání Výkonného výboru ČNS 
konaného dne 30.10.2007 v Praze 

areál ČSTV Strahov, 17.00-22.00 hodin 
 

Účastníci 
Výkonný výbor  Martin Maršálek, Vlastimil Pabián, Martin Frélich, Kamil Kleník Aleš Opravil, Iva Šimečková 
Sekretá ř  Vlastimil Pabián 
Dozorčí rada  bez účasti 
Hosté     Vladímíra Voithová, Karel Jonák 
Omluveni  -  
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1 Usnášeníschopnost 
Jednání se účastní nadpoloviční většina členů VV, VV je usnášeníschopný . 

2 STK 
- Diskuse k „termínu hostování“ – soutěžní řád a statut STK jsou dostatečně legislativně upraveny a není 

nutné jakkoli do nich zasahovat. 
- Jednotný formulář pro hostování i přestup – formulář bude upraven pro použití v Rozpisu soutěží.  
- Sekretář bude aktuálně upozorňovat na změny přicházející od STK a DK na stránkách ČNS 
- VV schvaluje návrh na rozdělení kompetencí STK a lidí 
- Sekretariát připraví jmenovací dopisy pro členy STK dle pokynu předsedy STK 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
6:0    

3 Časopis Nohejbal 
- Vydávání nohejbalového časopisu bylo pozastaveno z ekonomických a personálních důvodů, tj. standardní 

problémy nízkonákladových periodik 
- Obsazení redakce se snížilo o dvě osoby, spolupráce s externisty není na dostatečné úrovni 
- Výrazně se zvýšily vydavatelské náklady, zejména tisk 
- Objem inzerce je nedostatečný, navíc oddíly a pořadatelé téměř vůbec neinzerují své akce a aktivity 
- Meziroční nárůst předplatitelů je velmi nízký, cca 3%, naopak se nedaří eliminovat vysoké procento 

pozdních a vůbec neuskutečněných plateb, cca 15% 
- Vydavatel je schopen časopis dále vydávat, ale s menší periodicitou (tříměsíčník) a vyšším podílem ČNS, 

event. i SNA. 
- VV vzal situaci na vědomí a bude o ni jednat na některém dalším zasedání 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
6:0    

 

4 Diskuse s p ředsedy a místop ředsedy odborných komisí 
- Komise mládeže : Ing. Karel Jonák 

o Obsazení komise lidmi – komise komunikuje s plénem, nikoliv s lidmi v komisích, doplnění komise 
o další členy 

o Plán, rozpočet na 2008 a zpráva za 2007 
o Soutěže mládeže –dlouhodobé a jednorázové, Pohár ČNS 
o Návrh jednorázovky konat v zimě, součást Poháru ČNS – problém pořadatelé, termíny, krajské 

soutěže dorostenců, bude projednáno v Nymburce a pak na dalších jednáních 
o Žákyně – sledování členské základny, podle níž se v budoucnu může uspořádat samostatná 

neoficiální soutěž nebo jednorázový turnaj pod patronací komise 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
6:0     

- Komise žen : Mgr. Vladimíra Voithová 
o Návrh rozpisu Poháru ČNS žen – nutno připravit a dát ke schválení VV ČNS. 
o VV schvaluje zimní Pohár ČNS žen 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
5:1   Maršálek  

 

5 Prodej areálu Hovor čovická 
- Informace podá D.Nováček emailem a poté bude projednáno na dalším VV 
- Prodej by měl být realizován do konce roku 2007 včetně zaslání platby na účet ČNS 
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6 Pohár ČNS dorostenc ů 2007 
- VV ČNS navrhne zrušení poháru dorostenců 2007 vzhledem k přesunu turnajů na jarní část, hranou jako 

pohár dorostenců 2008 
- Pokud bude mít pohár alespoň 3 turnaje, zůstane zachován 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
6:0     

 

7 Memoriál Josefa Bicana 
- Dvoudenní akce s účastí ČNS a SNA 
- Republikové finále Poháru ČNS základních škol – medailisté okresních kol soutěže, zajistí V.Voithová 
- Mezistátní utkání ČR a SR mužů – účast za ČR v gesci Komise reprezentace 
- Večer Nohejbalista roku – vyhodnocení a klíč pro vyhodnocení anket provede VV (muži), Komise žen 

(ženy) a Komise mládeže (dorostenci, žáci). 
- Jednání mezi reprezentace ČR a pořadatelem 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
6:0     

8 Pohár ČNS základních škol 
- Okresní kola soutěže hrána v cca 20 okresech, což je trojnásobek loňského ročníku 
- Díky spolupráci s AŠSK ČR se zvýšila informovanost o soutěži 
- Některé školy měly zájem o účast, ale v jejich okrese ONS ČNS ani OR AŠSK kolo nepořádaly 

9 ME Trenčín - informace 
- 15.11. začátek 
- Soupiska – nominace reprezentace po soustředění 2.-4.11.2007 
- 9 osob na náklady pořadatele, další (trenéři a doprovod) na náklady ČNS 
- Rozpočet předal K.Kleník, včetně návrhu odměn 
- Propagační materiály – trička, čepice, vlaječky. Zajistí M.Maršálek. 

 

10 MS 2008 - pořadatelé 
- VV bere na vědomí zájem firmy LicenceUp o pořadatelství MS 2008, navrhuje Nymburk. 
M.Frélich připraví návrh smlouvy s pořadatelem, který se schválí na příštím VV 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
6:0     

 

11 Podklady do Nymburku na setkání se zástupci ligo vých oddíl ů 
- VV diskutoval systémy soutěží na rok 2008, podklady budou pro Seminář ligových oddílů připraveny.  
 

12 Různé 
- Sekretariát ČNS 

o Bělá – vrácení poplatek DK, vrácení 2.000 Kč, zajistí hospodář ČNS. 
- Hospodaření – SAZKA – informace o nedoplatku r.2006 (jen příslib), financování 2007 (zatím jen do výše 

75% ročního příslibu), výhled pro r.2008 (cca 220 mil.Kč ve schvalovaném státním rozpočtu na navýšení 
dotace MŠMT pro sport). 

 

13 Další jednání VV 
- Navržený termín: 17. prosinec 2007 
- Navržené místo: Praha 


